
Zápis z valné hromady 

Svazku obcí pro vodovody a kanalizace 

Junior Klub Příbram 

 

ze dne 14. 12. 2023 od 13:00 hod. 

 

 

 

1. Zahájení 

Předsedající starosta Mgr. Jan Konvalinka přivítal přítomné zástupce obcí. Manažer 

Svazku (MS) tlumočil omluvy nepřítomných zástupců obcí, viz Příloha č. 1 – Prezenční 

listina. 

Konstatoval, že VH je usnášeníschopná. 

 

2. Volba orgánů valné hromady 

Jako předsedající byl navržen Mgr. Jan Konvalinka 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila předsedajícím Mgr. Jana Konvalinku 

 

Jako zapisovatel byl navržen Ing. Ivan Fuksa 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila zapisovatelem Ing. Ivana Fuksu 

 

Jako ověřovatel zápisu byl navržen Mgr. Antonín Kropáč 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila ověřovatelem zápisu Mgr. Antonína Kropáče 

 

 

  



Jako druhý ověřovatel zápisu byla navržena Mgr. Michaela Procházková 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila ověřovatelem zápisu Mgr. Michaelu Procházkovou 

 

3. Schválení programu VH 

Předsedající starosta Mgr. Konvalinka konstatoval, že program valné hromady – viz 

Příloha č. 2 – byl všem zaslán v řádném termínu. Tázal se přítomných, zda má někdo 

k programu nějaké připomínky či zda má někdo návrh na zařazení nového bodu. 

MS navrhl stáhnutí bodu č. 7, a 8. z programu z důvodu nedoložených podkladů. 

Bude projednáno na příští valné hromadě. 

 

VH schválila program VH s vypuštěním bodu 7 a 8 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

4. Kontrola usnesení z minulé VH ze dne 14. 9. 2023 

Předsedající předal slovo MS a vyzval ho, aby přednesl usnesení z minulé VH ze dne 

14. 12. 2023. 

 

Usnesení č. 1:  VH schválila předsedajícím Karolínu Marečkovou Laštovkovou 

Usnesení č. 2:  Volba orgánů valné hromady 

 VH schválila zapisovatelem Ing. Fuksu 

 VH schválila ověřovatelem zápisu Evu Hřebejkovou 

 VH schválila ověřovatelem zápisu Marcelu Duškovou 

Usnesení č. 3:  VH schválila program VH vč. bodu č. 9 Schválení technických 

standardů SVAK 

Usnesení č. 4:  VH bere na vědomí zprávu o plnění usnesení z minulé VH 

Usnesení č. 5:  VH bere na vědomí informaci o průběhu investičních akcí 

Usnesení č. 6:  VH schválila rozpočtové opatření č. 2/23 dle přednesené důvodové 

 zprávy 

Usnesení č. 7:  VH bere na vědomí zprávu o čerpání rozpočtu 

Usnesení č. 8:  VH schvaluje záměr prodeje části pozemku p. č. 119/1, k. ú. Kozičín 

 o výměře 393 m2 městu Příbram za účelem rekultivace veřejného 

 prostranství a vybudování parkoviště 

Usnesení č. 9: VH schvaluje technické standardy SVAK pro vodohospodářský 

 majetek 

Usnesení č. 10: VH bere na vědomí výroční zprávu 1. SčV 

 

MS se zeptal, zda má někdo z přítomných k usnesení připomínky. Bez připomínek. 



 

VH bere na vědomí zprávu o plnění usnesení z minulé VH 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

5. Informace o generelu – posouzení zbytkové kapacity 

MS vyzval pana Ing. Petra Vaška z 1. SčV, který si pro účastníky valné hromady 

připravil prezentaci výstupu z generelu a přednesl jeho výsledky a závěry pro 

jednotlivé oblasti. 

 

Předmětem prezentace je generel vodohospodářské soustavy svazkových obcí vyjma 

města Příbram, který má generel zpracovaný samostatně.  

Informace, které byli doplněny MS při prezentaci generelu: 

• ÚV Hatě bude zapotřebí trvalá provozuschopnost.  

• MS doplnil o informace, které projekty z doporučených úprav jsou hotové a 

které se budou realizovat již v následujícím roce 2024. (Přivaděč Háje – Bytíz) 

• Obtížnou situaci má obec Nečín, která si nechala vypracovat samostatný 

generel, byla přednesena navrhovaná řešení pro zkapacitnění této oblasti. 

• Čerpací stanice Lešetice je projekčně připravena a realizace stavby je 

plánovaná na 1.Q roku 2024. 

• Nejvyšší investice představují přivaděče VN Láz a VN Pilská. MS prezentoval 

možnost nové technologie Smart-ball, která umožňuje přesné zmapování 

stavu a polohy přivaděčů a může v konečném důsledku snížit náklady na 

rekonstrukci tím, že identifikuje zdravé úseky a úseky vhodné k rekonstrukci. 

 

Nečín (Ing. J. Boštík) se dotazuje jakým způsobem se budou rozdělovat volná EO mezi 

jednotlivé obce. MS navrhuje, aby se každá větev dohodla na společné schůzce, 

jakým způsobem se spravedlivě rozdělí o volné EO, zároveň navrhuje dohodnuté 

řešení opatřit závazným zápisem. Po dílčí rekonstrukci Háje – Bytíz bude možné 

přepočítat zkapacitnění této větve. 

 

VH bere na vědomí informaci o generelu – posouzení zbytkové kapacity 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

6. Prodej části pozemku p. č. 119/1, k. ú. Kozičín o výměře 393 m2 městu Příbram za 

400,-/m2. 

Předsedající předal slovo MS, který připomněl rozpravu na minulém jednání VH. 

Konstatoval, že oproti poslednímu jednání se došlo k závěru, že není zapotřebí, aby 



Svazek uveřejňoval na svých webových stránkách záměr prodeje pozemku, neboť se 

jej tato povinnost vyplývající ze zákona o obcích, netýká. 

Navrhované řešení odsouhlasil také JUDr. Košťál, které své stanovisko na VH 

prezentoval všem členům. 

 

VH schválila prodej části pozemku p. č. 119/1, k. ú. Kozičín o výměře 393 m2 městu 

Příbram za cenu 400,- Kč bez DPH/m2, celkem tedy za 157 200,- Kč bez DPH 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

7. Rozpočtové opatření č. 3/2023 

MS provedl VH obsahem rozpočtového opatření. MS informoval, že jelikož šlo o 

rozpočtové opatření do 500 000 Kč, bylo schváleno správní radou SVAK dne 7. 12. 

2023. Schválené rozpočtové opatření č. 3/2023 bude tvořit Přílohu č. 3 fyzického 

zápisu.  

Paní účetní Zeisková potvrdila uvedené informace. 

 

VH bere na vědomí informaci o rozpočtovém opatření č. 3/2023 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

8. Stav čerpání rozpočtu za rok 2023 

MS seznámil VH se stavem čerpání rozpočtu na rok 2023. Provedl VH každou položkou 

a informoval o současném stavu realizace a financování. Jako nejdůležitější body uvedl: 

• ÚV Hatě – osekávání omítek – zrealizováno 

• ÚV Hatě – Výměna žlabů – zrealizováno  

• ČS Solenice – Probíhá realizace a bude dokončena v první polovině roku 2024  

• ÚV Kozičín – odvětrání – zrealizováno  

• ÚV Kozičín – Solární elektrárna – z důvodu včasného zajištění odběrného místa 

se projekt urychlil a je zrealizováno 

• ÚV Kozičín – Výměna dispečinku – zrealizováno 

• Dopracování generelu – korekce pro připojení Dobříšska – zrealizováno 

• ČS Lešetice – projekt zpracován – po vydání stavebního povolení bude 

následovat realizace v roce 2024 

• Většina plánovaných projektů pro rok 2023 - zrealizováno 

• Spořící účet přinesl vysoké zhodnocení: 717 283 Kč 

• Stav účtu: ČS – 18 080 366 Kč, vkladový účet – 20 717 283 Kč, ČNB – 575 363 Kč 

 



 

VH bere na vědomí zprávu o plnění rozpočtu za rok 2023 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

9. Ceny vodného, stočného a nájemného od 1. SčV pro rok 2024 

MS informoval, že SVAK obdržel od provozovatele 1. SčV kalkulace pro ceny vodného, 

stočného, vodu předanou, vodu průmyslovou a nájemného pro rok 2024. Dále 

konstatoval, že tyto kalkulace byly rozeslány jednotlivým členským obcím současně 

s pozvánkou na VH a budou tvořit Přílohu č. 4 fyzického zápisu. 

Dále informoval, že správní rada SVAK dne 9. 11. 2023 schválila ceny vodného, 

stočného, vody předané, vody průmyslové a nájemného, a to s tímto usnesením: SR 

schvaluje ceny za m3 na rok 2024 – vodné ve výši 66,75 Kč bez DPH, stočné ve výši 

63,94 Kč bez DPH, cenu vody průmyslové ve výši 20,96 Kč bez DPH a cenu vody předané 

ve výši 33,68 Kč bez DPH. 

SR doporučuje VH schválit tyto ceny projednat a schválit. 

 

Gen. ředitel Robert Morávek odůvodnil navýšení ceny vodného a stočného nárůstem 

ceny zejména el. energie a surové vody. 

 

Mgr. A. Kropáč navrhuje o vodném a stočném hlasovat jednotlivě. 

 

VH navrhuje rozdělené hlasování o vodném a stočném 

Hlasování: 

Pro: Příbram 0 + 0 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 45 + 18 

 

Návrh nebyl přijat 

 

VH schválila ceny za m3 na rok 2024 – vodné ve výši 66,75 Kč bez DPH, stočné ve výši 

63,94 Kč bez DPH, cenu vody průmyslové ve výši 20,96 Kč bez DPH a cenu vody 

předané ve výši 33,68 Kč bez DPH 

Hlasování: 

Pro: Příbram 1 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

  



 

 

10. Střednědobý výhled na rok 2024-2026 

MS vyzval paní účetní, aby valnou hromadu seznámila s obsahem návrhu 

střednědobého výhledu, který byl členským obcím rozeslán spolu s pozvánkou. MS 

dále uvedl, že správní rada SVAK návrh střednědobého výhledu dne 21. 11. 2023 

schválila a doporučila jej schválit valné hromadě. 

Návrh střednědobého výhledu bude tvořit Přílohu č. 5 fyzického zápisu. 

Účetní p. Zeisková prezentovala střednědobý výhled rozpočtu na období 2024-2026. 

 

VH schválila střednědobý výhled na rok 2024-2026 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

11. Rozpočet SVAK na rok 2024 – projednání a schválení 

MS společně s paní účetní prezentoval návrh rozpočtu na rok 2024. I ten byl členským 

obcím zaslán společně s pozvánkou. Členské obce stejně tak obdržely návrh plánu 

oprav a investic, zpracovaný společností 1. SčV a rozdělený podle priorit 1 až 3. MS 

informoval, že prioritní akce č. 1 jsou všechny zapracovány v rozpočtu. Rozpočet je 

schodkový a schodek bude kryt tzv. financováním, které MS VH představil vč. 

grafického přehledu. 

MS informoval, že návrh rozpočtu schválila dne 21. 11. 2023 správní rada a doporučila 

VH jej schválit. 

Návrh rozpočtu bude tvořit Přílohu č. 6 fyzického zápisu. 

 

Stav účtu: ČS – 18 080 366 Kč, vkladový účet – 20 717 283 Kč, ČNB – 575 363 Kč 

 

MS doporučuje rozpočet v této podobě schválit. 

Ing. J. Boštík se ujišťuje, zda je v rozpočtu zapracovaný VDJ Chlum. MS potvrzuje, že 

ano, v rozpočtu je zapracováno zpracování projektové dokumentace na výstavbu 

nového VDJ. 

 

VH schválila rozpočet na rok 2024 v paragrafovém členění jako schodkový (deficitní) 

a schodek bude kryt z finančních prostředků z minulých let. viz. Příloha 6, 

s rozpočtovými příjmy 44 792 350 Kč, výdaji 78 602 602 Kč a financováním 

33 810 252 Kč vč DPH 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 



12. Zpráva revizní komise 

Předsedající vyzval předsedu revizní komise PhDr. Bártíka, aby valnou hromadu 

seznámil s výstupy z jednání revizní komise. 

PhDr. Bártík informoval o: 

• kontrole faktur  

• o připojení FVE na ÚV Kozičín do sítě od 1. 11. 2023 

• Odstranění nedostatků na Vysokopeckého rybníku 

• Vandalismus na Vysokopeckém rybníku předán na policii a dále bylo policií odloženo 

 

VH bere na vědomí zprávu revizní komise 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

13. Informace o haváriích na majetku SVAK 

Předsedající předal slovo MS a vyzval ho, aby valnou hromadu SVAK provedl haváriemi 

na majetku za rok 2023. Přehled havárií za rok 2023 bude tvořit Přílohu č. 7 fyzického 

zápisu. 

 

VH bere na vědomí informace o haváriích na majetku SVAK 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

14. Diskuse a různé 

Ing. J. Boštík otevřel diskusi týkající se čerpání dotace pro obec Nečín pro výstavbu 

kanalizace. Požádal zúčastněné o radu, jak řešit situaci, kdy poskytovatel nové dotace 

má protichůdné podmínky pro poskytnutí dotace než předchozí poskytovatel dotace. 

Navrhuje vypovědět předčasně smlouvu s provozovatelem. 

MS informuje, že situace byla řešena na SR a nedoporučuje předčasné ukončení 

smlouvy s provozovatelem. 

Dále upozornil, že provozovatel by mohl požadovat odškodné a zda si je obec vědoma 

rizika hradit ušlý zisk provozovateli. 

Doporučuje vyjmout majetek obce Nečín ze Svazku a dodržet podmínky poskytovatele 

dotace o níž se aktuálně uchází. 

Gen. ř. R. Morávek navrhuje vyjmutí majetku obce ze Svazku dle podobného modelu 

jako již učinila obec Hluboš. 

Mgr. A. Kropáč doporučuje obrátit se na ministerstvo jako nadřazený orgán obou 

poskytovatelů dotací a vyžádat si závazné stanovisko, jak situaci řešit. 

Ing. V. Vojáček říká, že ukončit smlouvu předčasně je nekoncepční a doporučené 

řešení od MŽP hodnotí jako irelevantní. 

 



Předseda SR L. Turek ukončil debatu, jednotlivě poděkoval a shrnul nynější fungovaní 

Svazku jako velmi produktivní a popřál všem hezký nový rok. 

 

Mgr. J. Konvalinka a MS poděkovali a také pozitivně zhodnotili spolupráci uvnitř 

Svazku a kooperaci s provozovatelem.  Popřáli hezké vánoční svátky. 

 

Určení termínu příští VH: Hostící Obec DUBNO v měsíci březnu 2024 - termín bude 

doplněn. 

 

V 14:42 hod. předsedající poděkoval všem za účast a ukončil VH. 

 

 

 ............................................   .......................................................  

Zapsal: Ing. Ivan Fuksa Předsedající: Mgr. Jan Konvalinka 

 

 

 

 ............................................   .......................................................  

Mgr. Antonín Kropáč Mgr. Michaela Procházková 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. Program VH 

3. Rozpočtové opatření č. 3/2023 

4. Kalkulace V&S, vody předané, vody průmyslové a nájemného na rok 2024 

5. Návrh střednědobého výhledu na rok 2024-2026 

6. Návrh rozpočtu na rok 2024 

7. Přehled havárií za rok 2023 


